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Interpellatie van mevr. Francken: Verplaatsingen te voet aanmoedigen. 

 
Mevr. Francken is van mening dat voetwegen gepromoot moeten worden om het autoverkeer te 

verminderen. De meerderheid heeft maar weinig reactie vertoond op talrijke voorstellen rond zachte mobili-
teit van Ecolo. Er zijn talrijke voetwegen in Ukkel maar ze zijn slecht aangegeven. Hoe zal het college dit ver-
beteren en hoe zal het college verplaatsingen te voet in Ukkel promoten? 

 
Schepen Biermann antwoordt dat buurtwegen net zoals "gewone" wegen normaal gezien geen spe-

cifieke signalisatie hebben. Hij is wel voorstander van de plaatsing van bordjes bij bepaalde wegen en heeft 
de Wegendienst gevraagd om te bekijken of extra informatie (zoals waar de buurtweg uitkomt) geïntegreerd 
kan worden. Aangezien alle buurtwegen opgenomen zijn in het geografische systeem van de gemeente, zou 
dit redelijk vlot moeten kunnen gebeuren. 


